SANDY GREY CREAM

森蒂米灰

MN266A

DESCRIPTION

润正色感干净而细腻, 米灰的温雅, 收敛张扬, 令人放空自在, 沉浸空间内的舒适。

The base color is clean and delicate, and the gentle cream grey makes people feel at ease and immerse themselves in the comfort of the space.

SPECIFICATION

Size:1600X3200X6/12mm 126" X 63" X 1/4" 126" X 63" X 1/2"

哑光面 / Satin(Matt)



ITEM NO.

MN266AY321606 MN266AY321612

FACE CONTINUITY













































SANDY GREY LIGHT

森蒂浅灰

MN267A

DESCRIPTION

润正色感干净而细腻,浅灰的高级,带来焕然一新的视觉冲击, 令人放空自在,沉浸空间内的舒适。

The color is clean and delicate, and the light gray is high-end, bringing a new visual impact, making people feel free and immersed in the comfort of the space.

SPECIFICATION

Size:1600X3200X6/12mm 126" X 63" X 1/4" 126" X 63" X 1/2"

哑光面 / Satin(Matt)



ITEM NO.

MN267AY321606 MN267AY321612

FACE CONTINUITY













































SANDY GREY MED

森蒂中灰

MN268A

DESCRIPTION

润正色感干净而细腻,中灰的中性。如各世纪城堡般各有风格,内在的纹理细致而立体,让人眼前一亮。

With clean and delicate tone, the neutrality of neutral gray has its own style like castles in different centuries, whose inner texture is meticulous, three-dimensional and eye-catching.

SPECIFICATION

Size:1600X3200X6/12mm 126" X 63" X 1/4" 126" X 63" X 1/2"

哑光面 / Satin(Matt)



ITEM NO.

MN268AY321606 MN268AY321612

FACE CONTINUITY













































SANDY GREY DARK

森蒂深灰

MN272A

DESCRIPTION

润正色感干净而细腻,深灰的复古,犹如历史古堡的沉稳,纹理 细致而立体,犹如古堡的墙壁就在眼前,让人情不自禁触摸其中。

The color is clean and delicate, the retro dark gray like the calmness of the historical castle, and the meticulous and three-dimensional texture, as if the wall of the castle makes people can't help but touch

SPECIFICATION

Size:1600X3200X6/12mm 126" X 63" X 1/4" 126" X 63" X 1/2"

哑光面 / Satin(Matt)



ITEM NO.

MN272AY321606 MN272AY321612

FACE CONTINUITY











































